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2018中国酒店投资商供给侧交易会（春季）

参展确认表(代合同)
2018 China Hotel Investors Supply-Side Industry Chain Fair (Spring)

Participation Confirmation Form (Contract)
	基本信息/Basic Information

	单位名称/Company Name
	

	详细地址/Add.                          
	
	邮编/Postcode
	

	电话/Tel
	
	邮箱/E-mail
	

	联系人/Contacts
	
	职务/Position
	

	QQ
	
	手机/Mobile
	

	展示的产品类别/Types of Display Products
	

	参展方式及费用（请填写所选择的相应内容或在选择的□内划√）Packages and Charges of Exhibition (Fill in the blanks or "√")
1. 精装展位/ Refined Booth：
人民币(RMB)30000元/个 

展位(Booth)         个(Quantity)   实收费用(Cost)          元/RMB，备注(Note)：                        
2. 特装展位/Special Booth：  
人民币(RMB)2000元/平方米(㎡)（指定区域展位面积）
展位(Booth)           m2   实收费用(Cost)         元/RMB，备注(Note)：                   
3. 会刊广告/Conference Brochure Ad.
□封底/Under Cover 人民币（RMB）50000元/P          □封三/3rd Page 人民币（RMB）30000元/P

□彩色跨版/ Cross Pages  人民币（RMB）30000元/个    □彩色内页/Interior Pages  人民币（RMB）20000元/P 

选择版面/Pages：                  实收费用(Cost)                /RMB，备注(Note)：                   

	以上参展/宣传费用总计/Total Costs（大写）：                                          

付款日期/Date：           年/Y      月/M      日/D     
支付方式/Payment Method：银行转账/Remittance  


感谢贵企业参加本届交易会、投放会刊广告，敬请您用正楷字体详细填写本确认表，并加盖公章后扫描发电子邮件或快递至组委会秘书处。主办机构在收到本确认表后，将向参展企业发出付款通知，说明有关付款详情和方式。
Thank you for your participation of 2018 China Hotel Investors Supply-Side Industry Chain Fair (Spring). Please send the finished form to the Secretariat of the Organizing Committee after sealed. We will send you the payment notice after receiving the confirmation form. 

参展企业（盖章）/Company：                

负责人签名/Signature：                 时间/Date：___________
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沟通零距离  商洽面对面

2018中国酒店投资商供给侧联盟交易会（春季）
2018中国酒店投资商供给侧联盟交易会（春季）与第十八届中国文旅全球论坛同期举行，参展企业为定向邀约，要求为中国酒店投资商供给侧联盟成员机构及主办方特邀商家（各系列、领域的龙头企业），从文旅地产及酒店项目的策划、定位、选址、调研、设计、建设、装修、筹备、开业、运维等各个环节的开发商、运营商、服务商、供应商。 
（一）参展须知

（1）精装展位：主办方统一搭建好精装形象展位（木结构）。

（2）特装展位：指定区域展位面积，15㎡起，参展企业自行搭建，要求按大会统一风格。

（3）含1位代表参加第十八届中国文旅全球论坛的会议费（包括日程安排表列明的活动内容及用餐、茶歇，和一份完整的活动资料，不含住宿费），每个展位另可安排多名工作人员协助，工作人员不享受参会代表待遇。

（二）参展程序

预选展位→填写《参展确认表》（代合同）→支付参展费用→正式参展
FACE TO FACE COMMUNICATION

2018 CHINA HOTEL INVSTORS SUPPLY-SIDE INDUSTRY CHAIN FAIR (SPRING) 

Along with the 18th China Cultural Tourism Global Forum, 2018 China Hotel Investors Supply-side Industry Chain Fair is open to directional invited participants, who are required to be members of China Hotel Investors Supply-Side Industry Chain Alliance and special invited participants, and also be leading enterprises in hotel industry. It involves developers, operators, service providers and suppliers of cultural tourism real estate and hotel projects, ranging from project planning, positioning, site-selection, research, design, construction, decoration, preparation, opening to operation and maintenance etc.
1. Notice:

(1) Refined booth: it is timber structure and will be uniformly built by the organizer.  

(2) Special booth: it should be built in the designated area (above 15㎡) by participation enterprise itself in accordance to the whole style of the Forum. 

(3) It contains the expense for one representative to participate in the 18th China Cultural Tourism Global Forum, including what have been listed in the agenda: dinning, tea break, complete forum material, but excluding accommodation. Assistants are allowed in every booth, but they cannot enjoy the rights that the representatives enjoy in the above. 

2. Procedures:
Preselect a booth→ Fill in the Participation Confirmation Form (contract) → Pay the fees →Receive official confirmation for participation
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